

TOWARDS A Zero Net Carbon BUILT ENVIRONMENT

走向净零碳建筑环境

Hongshan Hotel, Wuhan 27th Oct 2016
洪山宾馆，武汉，2016年10月27日

Thank you for registering to attend the forum. We want to make the process as easy as possible. You will need to complete a separate registration form for each individual attending.

If you have any questions about registration, please contact info_china@architecture2030.org and 11468924@qq.com.

感谢您注册本次论坛。我们希望使得注册环节更加简便。每一位参会者都需要填写一份报名表。如果您对注册有任何问题，请联系 info_china@architecture2030.org和11468924@qq.com。

Chinese /English Name 中/英文名

中文名

English Name

Company 公司信息

Company Name 公司名称

City 城市

Country 国家

E-mail 电子邮件

Phone Number 电话号码

Meals 餐饮

The Forum Registration fees include the lunch and dinner on 27th Oct 2016.
论坛注册费用包含了2016年10月27日的午餐和晚餐。

Dietary Needs 餐饮要求

Vegetarian Meals 素食

Non-Vegetarian Meals 非素食

Other 其他

If you have other dietary requirement, please specify below.

如果您对餐饮有其它要求，请在下方说明。

Registration Fee 注册费用

Ticket price: 1800 RMB (the deadline is 23rd October)

Early bird ticket: 1500 RMB (by 30th September)

票价：1800元（截止至10月23日）

早鸟票：1500元（至9月30日）

Payment Information 付款信息

Please transfer your registration fee to the following bank account:

Account name: Hubei Central China Architecture Magazine Ltd.

Bank branch: China Merchants Bank, Wuhan, Wuchang Branch

Account: 127905815710603

Postscript: ZNC forum + attendee name

Should you have any query regarding the payment, please contact Ms HUANG Shasha via landline 027-87336807, mobile 18086084107 and email 11468924@qq.com.

请将报名费通过银行转账至如下的账户：

账户名字：湖北华中建筑杂志有限责任公司

开户行：招商银行股份有限公司武汉武昌支行

帐号：127905815710603

汇款附言：零碳论坛+参会人姓名

如有对付款有任何问题，请联系黄莎莎女士，电话027-87336807，手机18086084107和邮箱11468924@qq.com。

Invoice Information 发票信息

Please indicate if an invoice of the forum registration fee is needed
请指明是否需要论坛注册费用的发票

Not required 不需要

VAT ordinary invoice 增值税普通发票

VAT special invoice 增值税专用发票

VAT Special Invoice (Only for Chinese Firms)

增值税专用发票（适用于中国公司）

Should you need a VAT special invoice, please provide the following information
如果您需要专用增值税发票，请提供如下的信息

Company Name 公司名称

Tax Number 税号

Address 地址

Telephone 电话

Fax 传真

Bank Name 开户行

RMB Bank Account 人民币银行账户号

Complete and Send 完成并发送

Please send the completed form to info_china@architecture2030.org and 11468924@qq.com.
Thank you!

请将完成的表格发送至 info_china@architecture2030.org和11468924@qq.com。谢谢。